

Title (en)
Refrigerated display case.

Title (de)
Kühlmöbel.

Title (fr)
Vitrine réfrigérée.

Publication
EP 0004671 A2 19791017 (DE)

Application
EP 79101046 A 19790405

Priority
DE 2814677 A 19780405

Abstract (en)

1. A refrigerating cabinet having a cabinet body (1), the lower part of which is shaped as a trough in refrigerating devices (2), and a goods space, and also having a first discharge opening (6) exclusively assigned to the refrigerating devices and a second discharge opening (7) exclusively assigned to the goods space, the discharge pipes of which discharge openings are separately led to the exterior, and an insert (8) in the form of a grid or a perforated sheet located between the goods space and the inlet region to the second discharge opening (7), characterized in that on the side facing the customer, the insert (8) extends above the upper edge of the trough and is provided with a price ticket strip (9) on its part which projects beyond the edge of the trough.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Kühlmöbel mit einem in seinem unteren Bereich als Wanne ausgebildeten Möbelkorpus 1, Kühleinrichtungen 2 und einem Warenraum sowie mit einer Abflußöffnung 6 im Boden der Wanne. Die Abflußöffnung 6 dient zur Aufnahme des Tauwassers, das beim Abtauen der Kühleinrichtungen entsteht. Um zu verhindern, daß beim Reinigen des Warenraums abgefallene Aufkleber oder sonstige Verunreinigungen mit der Reinigungsflüssigkeit in die Abflußöffnung 6 gelangen und diese verstopfen, was beim Abtauvorgang zum Ansteigen des Wasserspiegels in der Wanne und damit zu Beschädigungen des Ventilators 3 in der Wanne führen würde, ist für die Reinigungsflüssigkeit eine weitere, ausschließlich dem Warenraum zugeordnete Abflußöffnung 7 vorgesehen, während die Abflußöffnung 6 ausschließlich den Kühleinrichtungen zugeordnet ist. Die Trennung der beiden Öffnungen erfolgt beispielsweise durch eine vom Boden der Wanne hochgezogene Trennwand.

IPC 1-7
A47F 3/04; F25D 21/14

IPC 8 full level
A47F 3/04 (2006.01); **F25D 21/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 3/0482 (2013.01); **F25D 21/14** (2013.01); **F25D 2321/146** (2013.01)

Cited by
EP0016402A3; EP0291381A1; FR2615082A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0004671 A2 19791017; EP 0004671 A3 19791031; EP 0004671 B1 19830316; DE 2814677 A1 19791018; DE 2814677 C2 19870709

DOCDB simple family (application)

EP 79101046 A 19790405; DE 2814677 A 19780405